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GF Indkilden 
 
 
Emne: Referat fra 26. Bestyrelsesmøde 
 
 

Mødeleder: Tommy Breck 

Referent: Louise Holm Lindhøj 

Dato: 18. november 2013 

Varighed: 19.00-22.00 

Tilstedeværende: Flemming Kristensen, Louise Holm Lindhøj, 
Lars Ørsnes Christensen, Peder Søndergaard, Tommy Breck og 
Carsten Schmidt 
 
 
Fraværende:  

 

Dagsordenspunkt Konklusion Ansvarlig/Note Deadline 

1. Godkendelse af referat 
fra sidste møde 

 Ændringsforslag til generalforsamling 2014; Der foreslås 22. April 
2014 
 

 Tilbud på oprydning, jævning og såning af kommunens grønne 
areal op mod banelegemet modtaget jf. Sidste bestyrelsesmøde. 
Tommy vil indlede forhandlinger med kommunen omkring 
hvorledes vi kan dele en evt regning, hvis vi påtager os den 
fremadrettet vedligeholdelse 

 

 Gug Boldklubs midlertidige baner vil blive taget i brug i forår 2014 
og som planerne er i skrivende stund, vil træningsbanerne være 
mellem Vedbæk og Indkilde alle i 2014, 2015 og 2016. Fra medio 
2016 er planen at de nye baner ved flygtningelejren ved 
Kongshøjskoven skal tages i brug 

 

 Vinder af Indkilde alle-skilt fundet. Bestyrelsen indhenter tilbud på 
at få skiltet produceret og muligheden for at få Indkilde alle-skiltet 

 
 
 
Tommy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Flemming/Carsten 
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påmoteret nuværende skiltestativer 
 
DOG EN PÅMINDELSE OM, AT AFBUD SENDES TIL SÅVEL 
FORMANDEN, SOM VÆRT FOR BESTYRELSESMØDET  

2. Siden sidst 1. Skade på lysnet 
Skade på lysnet ved den etabe, som blev opført af Sennen Bolig 
er nu udbedret af Grundejerforeningen. Udgiften hertil refunderes 
af HEF, da fejlen skyldtes brud på ledning.  

 
2. 3. Limfjordsforbindelse:  

Gug Borgerforening er involveret i processen, som bakker op om 
en vestlig forbindelse. Der henvises til Gug Borgerforenings 
hjemmeside  
 

3. Maling af husene 102-104:  
Udsættes til (forventeligt)  
 

4. GVD/Stofa: 
I medierne har der været skriverier om sammenlægning mellem 
GVD og Stofa, men intet er bekræftet af GVD. Peder deltog i 
GVS’s generalforsamling og oplyser efterfølgende: 
Til jeres  orientering, som aftalt, kort om GVD Antenneforenings fremtid  
fra Generalforsamlingen i Antenneforeningen 
den 25/11. 
GVD Antenneforening er ikke på vej til at blive sammenlagt med andre 
antenneforeninger eller at blive opkøbt. 
  
Formanden orienterede medlemmerne om de muligheder, 
bestyrelsen ser for fremtiden. 
Det kan blive svært at bevare selvstændigheden, men fordelen er, 
at medlemmerne bl.a. har indflydelse på indholdet i tv 
programpakkerne. 
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På et tidspunkt skal medlemmerne forvente at tage stilling til 
foreningens fremtid. 
Der er 3 muligheder: 
  
1. Undersøge, om der er nogen, som vil købe antenneforeningen. 
2. At finde en samarbejdspartner, i et af de store kommercielle 
selskaber. 
3. At finde sammen med kolleger i andre antenneforeninger. 
  
Bestyrelsen foretrækker selvstændigheden, og hvad angår evt. at 
sælge GVD så undersøges det af bestyrelsen, men det har ikke 
første prioritet. 
  
I øvrigt kan I læse en udmærket artikel i Nordjyske i dag (28. 
November 2013) på side 2 i sektionen ”By&Liv Aalborg”. 

 

3. Budget 1. Afvigelse på kontingent på kr. 6875 – Vi har bedt om udregning på 
afvigelsen fra Deas 
 

2. Mangler tilgodehavende fra HEF (se tidligere punkt 2,1) 
 

3. Mangler regning fra Lille Bjørn vedr forbedring af legepladsen 
 

4. Vi har fået pris på snerydning og saltning af vores havemand. 
Krav fra G/Fs side er at han evt skal være lige så fleksibel som 
nuværende, hvis vi ønsker at skifte. G/F henter et skriftlig tilbud 
fra eksisterende snerydder. 
 

Lars 
 
 
Lars 
 
Louise 
 
Carsten 

 

4. Hjemmeside Introduktion af ny hjemmeside (www.indkilden.dk) af Peder 
 

Peder  

5. Velkomst til nye beboere Bestyrelsen udarbejder velkomstbrev, som skal godkendes af alle 
inden ibrugtagning.  

?  

http://www.indkilden.dk/
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Det er aftalt, at bestyrelsens medlemmer på skifte siger 
velkommen til områdets nye beboere og overleverer 
velkomstbrevet sammen med en flaske vin/en blomst. 
 

6. Legepladsen Legepladsen er nu færdigetableret 
 
Bestyrelsen planlægger en officiel indvielse i foråret 2014 (april 
eller maj) 

 
 
? 

 

7. Opgaver at forudse Overdragelse af arealer: Endelig overdragelse af vores arealer fra 
Sennen Bolig forventes at ske i efteråret 

 
Skøde fra SennenBolig og DuElco: Overdragelse igang sammen 
med Sennen Bolig og afventer Duelco 
 
Opmærksomhed omkring beskadigelse af fortorv ved opkørsel til 
Gug Boldklubs nye baner 
 

Alle 
 
 
 

 

8. Generalforsamling 
 

Bestyrelsens medlemmer skal til næste møde tage stilling til, 
hvorvidt de genopstiller. 
 

  

9. Diverse, bordet rundt og 
næste møde 

Ansøgningen til bestyrelsen:  
En af grundejerforeningens beboere har henvendt sig vedr. Meget 
lys i soveværelse og ønske om slukning af lyskilde. Vi kan som 
bestyrelse ikke lave særskilt slukning af lyskilder. Området er 
desuden også adgangsvej for cyklister og gående, som bevæger 
sig mellem Vissevej og skole/børnehave  
 
Vedr. Etablering af fodboldbaner ved Indkilde alle 
Forventer kommunen at benytte sig af det grønne areal i 
forbindelse etablering af egnsplanvejen? Hvordan forholder vi os 
til skader på vores private vej? Fortov? Kantsten? Erstatning? 

 
 
 
 
 
 
 
? 
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Billeder af vejen? 
 

NemTilmeld:  
Bestyresen er til dette møde indkaldt via NemTilmeld, som gør 
processen i bestyrelsen nemmere (fx tilmelding til G/F, 
arbejdsdag, Sankt Hans o.l.). Gratis produkt, som bestyrelsen 
muligvis gør glæde af i fremtiden. 
 
Digital postkasse: 
Intet nyt vedr. oprettelse af Digital Postkasse. Vi har givet vores 
accept til Deas. 
 
Gadespejl: 
Gadespejl opsættes efter overdragelse med Sennen Bolig, når vi i 
forlængelse heraf har fået afklaring på, hvornår området er 
reetableret. 
 
Mostrups Vejviser: 
Indkilde Alle er endnu ikke med i Mostrups vejviser. Blot til info 
 
Afskræmning grønne kiler: 
Afskærmning af stikveje ned mod fælles arealerne er aftalt. Peder 
indkøber og maler pæle, Lars skaffer  pælebor, Carsten og Peder 
opsætter pælene og Louise sætter refleksbånd på. 
 
Ideer til nyhedsbrev: 
Info til beboere om muligheder for selvaflæsning 

  

Næste møde: 20. Januar 2013 
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Aktionsliste 
 

Lbnr. Emne Ansvarlig Iværksat Status Afsluttet 

1.  Kontakte Aalborg Havn vedr. gammel bom til 
tidligere køreteknisk anlæg. 

Tommy Mail sendt 1/11-
11 

Endnu intet svar.  

2.  Indkøb i prioritetsorden: 
1. Skilt ”Grundejerforeningen Indkilden” 

     
 

3.  Opbevaring af stige m.m. Alle    

4.  Bestyrelsen skal være opmærksom på udgifterne 
til Dan-Ejendomme vedr. ejendomsadministration.  

Alle    

5.  Kommunen kontaktes vedr. vedligeholdelse af det 
område langs banelegemet, som ligger udenfor 
grundejerforeningens område (nordvestlige 
hjørne). 

Tommy Mail sendt 1/11-
11 

Endnu intet svar.  

6.  Opbevaring af telt + ekstra gynge Alle  Er hos Spar Nord, Vejgaard  

7.  Vedligeholdelse af legeplads Alle  Bejse af træværk 
Sikre at alle skruer er forsvarlig 
fastspændte 
Smøre hængsler  

 

8.  Arbejdsplan til vedligeholdelsesdag 
Sæt allerede nu kryds i kalenderen 21.6.2014, 
hvor næste års arbejdsdag/Sankt Hans-fest 
afholdes 

Alle Note: Ved stor 
tilslutning kan det 
overvejes at leje 
borde/stole ved 
Gug Boldklub 
 

Ukrudt fra nr. 40 og op til 
Vedbæk 
Vedligeholdelse, legeplads 
Ukruds, generelt 
Fjerne affald 

 

      

 
 


